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(El primer objectiu és tenir dèf¡c¡t zero>

: FélixGonzález i

: PRESTDENTDELFoRçALLE|DA i

Aquest any comença amb una
mica més de tranquil.l¡tat que
el passat, almenys pel que fa
a I'aspecte econòmic, després
de l'acord amb les instituci-
ons.
La veritat és que cada any ha
anat una mica millor. El pri-
mer any va ser d'infart, el se-
gon complicat i aquest espe-
rem que sigui normal, perquè
el bàsquet de Lleida necessi-
ta tranquil'litat. Estem con-
vençuts que aquest any serà
el primer d'un nou camí.
Hi ha hagut els mateixos pro-
blemes a l'hora de fitxar que
l'any passat?
No. IJany passat no érem For-
ça Lleida sinó Lleida, i això
portava unit problemes d'anys
enrere, i això es va notar en
les negociacions, però aquest
any no.Tots saben que hem
cornplert amb tots els paga-
ments i saben que tot el que
es firma es compleix. El pro-
blema està que tenim un pres-
supost limitat, fins i tot més
que l'any passat, i no és fàcil
trobar jugadors.
El tema ecbnòmic torna a ser
un tema prioritari, per sobre
de l'esportiu.
Sense cap dubte. El primer ob-
jectiu és tenir dèficit zero i, si

i que ha deixat un component
negatiu en el món empresari-
al. Gairebé ha calgut comen-
çar de zero. No es pot anar a
I'ACB sense un club madur,
sense consolidar i sense un su-
port públic i privat important.
Això que va existir a Lleida
en els últims anys ja no exis-
teix.Tot això cal tornar a acon-
seguir-ho.
Quan es pot aconseguir?
Depþn de com evolucionin les
coses, de com vagi canviant
tota aquesta situació, però
com a mínim necessitem
aquest any de consolidació i
un o dos més de progressió.
Pot ser un objectiu a dos o tres
anys vista, però dependrà de
molts factors. L'altre dia em
deia un aficionat: "El dia que
estiguem a I'ACB em faré abo-
nat." I li vaig contestar: "Amb
socis com vostè mai arribarem
a I'ACB." Si la gent recolza,
es va enganxant i veu que és
una bona opció per a Lleida,
ho tindrem.
El planter és el futur?
Per a nosaltres és una cosa
molt important i per això es-
tem donant suport als noStres
equips de la base.Tant al nos-
tre propi planter com subscri-
vint convenis amb la majoria
de clubs de la província. Hi ha
una realitat molt clara, el pres-
supost d'un club que té plan-
ter pot ser la meitat d'un altre
que no en tingui.

és possible, tenir un petit su-
peràvit. El segon repte és con-
solidar la base i que els xavals
creixin i es consolidin profes-
sionalment. I el tercer és que
la gent s'ho passi bé en els par-
tits, que vibri amb I'equip. Si
s'aconsegueix tot això pot ser
que si tenim una mica de sort,
la que ens va faltar l'any pas-
sat, ens puguem ficar en el
play-off . O podem tenir mal4
sort, com l'any passat, i qde.

dar-ne fora, però ja estaríem
satisfets si els altres objectius
importants es compleixen.
Continua mantenint que IACB
és possible a Lleida?
Sens dubte. Pensem que Llei-
da té tots els ingredients per
tenir un equip a I'ACB del ni-
vell del Manresa, Obradoiro...
El que passa és que evident-
ment hi ha un llast anterior
que condiciona el suport de
les administracions públiques
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